
 
 

Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  26. 6. 2007. 
 
Přítomni:   doc. Novák, dr. Kořínková, doc. Pavlík, dr. Sýkorová Dvorníková, 
                   ing. Lauterbach 
Omluveni:  Mgr. Balej 
 

1. Vedení fakulty rozhodlo o vyplacení odměn za 1. pololetí roku 2007. 

2. Vedení se zabývalo některými chybami v systému STAG a s tím spojenými 
nedostatky v přílohách k diplomům. Proděkanka Kořínková bude záležitost řešit s CI. 

3. Vzhledem k množícím se žádostem vedení rozhodlo o mimořádném posunu termínu 
odevzdání závěrečných prací v harmonogramu fakulty z 25. 6. 2007 na 13. 7. 2007. 

4. Děkan informoval vedení o schůzce s ředitelem gymnázia ing. Dytrtem, která se 
týkala další spolupráce. 

5. Vedení fakulty odsouhlasilo příspěvek na edici publikace „Severočeskou přírodou“, 
kterou pod hlavičkou PřF vydá doc. Kubát. 

6. Vedení PřF znovu projednávalo třídění odpadu v budovách České mládeže. Tajemník 
dohodne finanční podíl ostatních fakult na pořízení kontejnerů na třídění odpadu. 

7. Proděkan Pavlík informoval, že do zahájení nového akademického roku budou na 
webových stránkách PřF vyvěšeny seznamy kurzů, které probíhají v anglickém jazyce 
a přehled kurzů, které budou uznávány studentům z jejich výjezdů na jiné univerzity. 

8. Na katedře fyziky proběhla návštěva vedení firmy Lites Fire, které se zajímalo o nové 
technologie pro požární čidla v souvislosti s pořadem televize Nova o 
nanotechnologiích na PřF z dubna t.r..  

9. Vedení se zabývalo obsahem článku, který bude připraven pro časopis Scientific 
American. 

 
 
 
 
 
                                                                                Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 


